

# Instruction of eIPO Subscription

## 认购新股指示

致：瑞达国际证券(香港)有限公司 – 结算部

To: Rui Da International Securities (Hong Kong) Limited (RDSL)– Settlement Dept.

本人/吾等授权瑞达国际证券(香港)有限公司以代理人身份代本人电子认购，详情如下：

I/We authorize RDSL to act as a nominee for me for subscription, details as following:

申请人 Applicant	
账户号码 Account No.	
股票代码 (名称) Stock Code (Name)	
认购价 Subscription Price	
申请股数 No. of Subscription Shares	
申请金额 Application Amount	
应付金额 Amt Payable (包括手续费 Including handling charge: HKD100)	
截止申请日期 Last application date	

### 声明 Declaration:

本人/吾等特此声明本人/吾等并无重复认购上述公司的股份。

I/We declare that I/We have not applied for multiple application for this subscription of shares.

本人/吾等明白 贵公司需要就是次认购股份向港交所及相关机构披露本人/吾等的身份资料。

I/We understand that your Company will disclose my/our identity to the HKEx and other relevant regulatory organizations for this share subscription.

认购股份数额以承销商最后确定为准，本人/吾等明白本人/吾等可能获分配全部或部份甚至完全没有获得分配认购的数量。

Share allotment is the sole discretion of the sponsor. I/We understand that I/We shall have chances to be allotted to all, partial, or none of the subscribed quantity.

本人/吾等并非上述上市公司的大股东亦并非关连人士。若本人/吾等并不是最终权益拥有人，本人/吾等会向 贵公司作出特别声明。

I/We am/are not a substantial shareholder of the above listing company and I/We am/are not an associated person of the above listing company. I/We shall notify your company if I/We am/are not the ultimate beneficial owner of the subscribed shares.

<p>_____</p> <p>客户签署 Client's Signature(s)</p> <p>日期 Date:</p>	<p>_____</p> <p>经纪/客服主任签名 AE's/ CS's Signature</p> <p>日期 Date:</p>
--	--

### 仅供内部使用 For Official Use Only

核对签名 Signature Verified by	核准 Approved by	输入 Input by	验证 Checked by
日期 Date:	日期 Date:	日期 Date:	日期 Date: